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Per poder donar una atenció
sanitària de qualitat a aquesta
població de gran complexitat,
ha augmentat progressivament
el nombre de professionals de
l’equip en més de 15 persones. A
més, amb la nova estratègia na-
cional de l’atenció primària i sa-
lut comunitària es continuarà
ampliant el personal amb la inte-
gració de nous perfils professio-
nals que també hauran de dispo-
sar dels espais adequats.
Des de fa anys s’han estudiat

moltes alternatives per trobar
una nova ubicació al barri, però
cap complia els requeriments ne-
cessaris. Creiem que la ciutada-
nia i els professionals tenim dret
a tenir un centre que compleixi
les mínimes condicions d’acces-
sibilitat, de salubritat i de capaci-
tat, i creiem que és una necessitat
urgent.

ANNAROMAGOSA
Directora de l’equip d’atenció
primària Raval Nord

Destruir la Cerdanya
Sembla que la Generalitat es-

tà, una altra vegada, ofuscada a
destruir la Cerdanya. La comarca
no necessita cap ampliació de
l’aeròdrom per desenvolupar el
creixement econòmic. El que ne-

cessita imperiosament és que el
tren sigui modernitzat i poten-
ciat, quees construeixi el túnel de
Toses i que l’eix del Llobregat, de
Berga a Bagà, es desdobli.
Ampliar l’aeròdrom, per a usos

comercials i hotelers, és una ma-
nera de malmetre recursos i des-
truir la comarca. Els hotels, co-
merços i oficines es poden fer en
qualsevol municipi de la vall.
Tindríem sorolls i contaminació
acústica i visual. Pertorbaríem la
fauna i seria una excusa per cons-
truir edificis al centre de la vall,
malmetent el paisatge. I, tot i
això, suposant que hi arribessin
viatgers, ho serien amb destina-
ció a Andorra. Ja tenim un aerò-
drom infrautilitzat a la Seu d’Ur-
gell. No necessitem una altra in-
fraestructura deficitària com
l’aeròdrom de Lleida.
El que és prioritari és lamillora

i la construcció d’aquestes infra-
estructures, que sembla que la
Generalitat ha oblidat. Per tant,
mentre no les hagi fet, que deixi
tranquil·la la Cerdanya.
Em solidaritzo amb elmanifest

sobre l’aeròdrom aparegut a
La Vanguardia del proppassat
dia 14.

JOANM. CASANOVAS GARCÍA
Subscriptor
Puigcerdà

Renda poc lògica
La setmanapassada vaig anar

a la cita prèvia de la declaració de
la renda. Els meus càlculs em
deien que amb l’import anual in-
gressat no em caldria fer-la, però
aquesta actitud catalaneta i pru-
dent que em caracteritza em va
fer mobilitzar.
La rebuda va ser eficient i ràpi-

da, però aquest seria l’únic aspec-
te positiu de la cita. L’encarregat
d’atendre’memva fer els càlculs i
contra tot pronòstic el resultat no
em beneficiava. Jo li argumenta-
va que com que no sobrepassava
uns ingressos anuals de 22.000
euros no em caldria fer-la, però
no semblava que aquest fos un ar-
gument vàlid. El raonament més
coherent delmón és el següent: si
tens ingressos de dos pagadors, el
límit d’ingressos anuals és de
12.000 euros per no fer la decla-
ració i si només provenen d’un, el
límit són 22.000 euros.
Algú és capaç d’endevinar on

és la coherència? Allò de ser em-
prenedors i tenir iniciativa se-
gueix vigent? O resulta que com
més controladets estiguem mi-
llor? Segueixo sense entendre
quina és la lògica que s’amaga
darrere aquesta estratègia.

BLANCAVIÑAS
Barcelona

i cognoms i hi ha de constar l’adreça, el telèfon i

antigues cotxeres de l’avingu-
Fins quan aquesta tolerància?
lamenta Pilar Salo.
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